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Protokół nr 4/2019 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  20 lutego 2019 r.  w Komendzie Straży Miejskiej 

Inowrocławia przy ul. Narutowicza 60  w Inowrocławiu. 
 

Czas  trwania posiedzenia 11.00 – 11.55. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Piński Grzegorz    – Przewodniczący Komisji 

2. Bętkowski Jacek    – Członek Komisji 

3. Jaskulska Danuta    – Członek Komisji 

4. Mrówczyński Jarosław  – Członek Komisji 

5. Olszewski Grzegorz    – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej, 

Lidia Stolarska – radna RM. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, 

który  zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokółu nr 3/2019 posiedzenia Komisji. 

4. Funkcjonowanie systemu monitoringu w Inowrocławiu - wizyta  

w Komendzie Straży Miejskiej Inowrocławia. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
  

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  
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Ad 3. Przyjęcie protokółu nr 3/2019 posiedzenia Komisji. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3/2019 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Funkcjonowanie systemu monitoringu w Inowrocławiu. 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Przedstawił informację „Funkcjonowanie systemu monitoringu  

w Inowrocławiu”. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 

 

Jacek Bętkowski: 

Jakiego rodzaju problemów z tym monitoringiem jest najwięcej? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Z monitoringiem są problemy, bo są to urządzenia elektroniczne, które szybko 

się starzeją. Dzisiaj kupując komputer, laptop, czy telefon, mamy te urządzenia 

np. 3 lata i okazuje się, że technologicznie jest to już stara rzecz. Druga sprawa 

jest taka, że my mamy tę wersję monitoringu tańszą, czyli przy Al. Kopernika na 

wieżowcu i na al. Niepodległości są anteny zbiorcze, i kamery wszystkie drogą 

radiową przekazują sygnał na Kopernika część, a część na al. Niepodległości, to 

zależy w jakiej części tego miasta są, a od anten tych zbiorczych idzie sygnał już 

światłowodem do Straży Miejskiej.  Często sygnał radiowy jest zakłócany, bo są 

drzewa, gdyż Inowrocław jest Miastem zadrzewionym, a także jak są 

niesprzyjające warunki atmosferyczne, to też sygnał jest zakłócony… 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Bardzo dobrze, że mamy tą Straż Miejską.  Kiedyś były zamysły, żeby ją 

zlikwidować, a moim zdaniem byłby to duży błąd.  Pan Komendant  mówił 

wcześniej, że chciałby wystąpić o jeden etat, a p. radny Bętkowski dodał, że 

można nawet zwiększyć tę liczbę o 2-3 etaty. Może zgodzi się p. Prezydent… 

 

Grzegorz Olszewski: 

Mówił p. Komendant o tym, że w Straży są 33 etaty. Czy wszyscy zatrudnieni 

są na podstawie umowy o pracę? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Tak.  
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Jacek Bętkowski: 

Jest rejonizacja, jeśli chodzi o patrolowanie Miasta. Mam duży kontakt  

z dzielnicowymi, to wiem jak to wygląda. Tereny do patrolowania są ogromne  

i moim zdaniem te 2, 3 etaty to będzie i tak za mało, ale warto je pozyskać, żeby 

rozwiązać jakieś problemy. Stałym monitoringiem jest objęty Park Solankowy  

i jest to dość duży teren do patrolowania… 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Jesteśmy Miastem uzdrowiskowym, więc  przyjeżdża dość dużo ludzi, jako 

kuracjusze. W dni wolne w Parku Solankowym są tłumy i musimy oddziaływać 

swoją obecnością na świadomość ludzką, dawać poczucie bezpieczeństwa, 

dlatego  są tam stale kierowane patrole piesze i rowerowe. Obecnie w Parku 

Solankowym są 4 kamery. Uważam, że plac zabaw, który jest koło Tężni  

wymaga doświetlenia i też powinien być objęty monitoringiem. Będę 

rozmawiać na ten temat, żeby tak się stało.  

 

Grzegorz Olszewski: 

Jak się kształtują wynagrodzenia strażników i czy jest szansa na podwyżkę 

płacy? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Ja nie jestem pracodawcą. Uchwała budżetowa zakłada podwyżki w wysokości 

7 % w 2019 r.  

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Jak  wygląda sprawa piesków… 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Jest to duży kłopot, bo są osoby, które uważają, że jak Miasto pobiera opłaty za 

psy, to niech sprząta. Jest więc w tym względzie sporo do zrobienia, chociaż jest 

wiele osób, które sprzątają po swoich psach. Uważam, że nie kara, ale  

świadomość, którą musimy  podnosić w wielu płaszczyznach, a więc szkoły, 

dom. Właściciel psa musi mieć świadomość, że sprzątanie po piesku, to jest jego 

obowiązek.  

 

Grzegorz Olszewski: 

Jak wygląda monitoring przy szkołach. Często widzimy, że młodzież zamiast 

siedzieć na zajęciach, stoi przy szkole… Czy ze strony Straży Miejskiej są 

jakieś reakcje na takie zjawisko w stosunku do tej młodzieży? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Na tę kwestię należy spojrzeć z punktu takiego prawnego. Jest regulamin 

szkoły? Jest. Uczeń nie powinien opuszczać terenu szkoły w czasie zajęć 

lekcyjnych. Za funkcjonowanie szkoły odpowiedzialny jest dyrektor, w jakiś 
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sposób też nauczyciele, więc ten system powinien działać. Kiedyś 

mieliśmy stałe służby w naszych 4 gimnazjach, ale ja je stamtąd 

wyprowadziłem. Zrobiłem to dlatego, że wszystko było na strażnika miejskiego, 

a to przecież władze  placówki oświatowej powinny być odpowiedzialne za 

uczniów.  Owszem, jeżeli są zgłoszenia dyrektorów szkół, że jakiś problem 

występuje, to są z reguły zgłoszenia palenia tytoniu poza obiektem szkolnym, to 

my doraźnie taką kontrolę robimy, zwłaszcza w czasie dużej przerwy. Szkół  

w Inowrocławiu jest bardzo dużo i nie mamy możliwości kadrowych, aby być  

w każdej szkole…  

 

Lidia Stolarska – radna RM: 

Mam właśnie takie zgłoszenie od dyrektora SP nr 1, jest  prośba, aby zaglądać 

na teren szkoły w weekendy, bo w te wolne dni, zwłaszcza w okresie letnim, 

boisko jest dewastowane. Jest prośba  o interwencję, żeby doglądać te tereny. 

Jest też prośba o częstsze patrole, czy kontrolę koło baru, na skrzyżowaniu ulicy 

Młyńskiej – Orłowska, bo tam na samym skrzyżowaniu parkują samochody, 

chociaż obok jest ładny parking.     

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Ulicę Orłowską już teraz widzimy z kamery… 

 

Jacek Bętkowski: 

Tam jest ładny parking dla klientów, a ludzie stawiają auta byle jak… 

 

Danuta Jaskulska: 

Wracając do tego zatrudnienia, to rozumiem, że istnieje możliwość, że do 

obsługi monitoringu zostanie zatrudniony nowy pracownik. W jakim systemie 

będą pracowały te osoby?  

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

W systemie 8 godzinnym.  

 

Danuta Jaskulska: 

Jeśli na monitoring przyjęto by 3 pracowników i ich  praca odbywałaby się  

w systemie 12 godzinnym, to chyba byłoby łatwiej o zastępstwo zorganizować i 

wtedy byłby taka większa motywacja, argument do przyjęcia większej ilości… 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Jest uchwała budżetowa i w tej uchwale jest określone,  ile osób dodatkowo ma 

być zatrudnionych w Urzędzie. Żeby w roku budżetowym zatrudnić dodatkowo 

ludzi, to trzeba wskazać, skąd wziąć na to pieniądze…  
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Innych pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji „Funkcjonowanie systemu 

monitoringu w Inowrocławiu”? 
 

Głosowanie:  za  - 5, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 2/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji 

„Funkcjonowanie systemu monitoringu w Inowrocławiu”.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

Członkowie Komisji dokonali wizji lokalnej siedziby Komendy Straży 

Miejskiej. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


